

《单词百科:reconstructing是什么意思?reconstructing怎么发音?reconstructing的解释和用法》

英语单词reconstructing是什么意思?reconstructing怎么读?reconstructing怎么发音?简答网为您整理了reconstructing的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



reconstructing怎么读

reconstructing的读音:[, ri:k ə n ' str ʌ kt ɪ ŋ]

reconstructing的意思

1、v.重建(reconstruct的现在分词);重现, 重整;

reconstructing的近义词

1、**construct** v.建筑;组成;绘制;

2、**modernize** vt.使现代化, 使适应现代需要;

3、**re-form** v.再形成, 再组成;

4、**rebuild** v.重建;使恢复;

5、**recreate** v.重现;重建;再创造;娱乐;消遣;

reconstructing的双语例句

1、Reconstructing the Mycenaean age is possible through archaeological evidence and through epic poetry (Homer).

重构迈锡尼时代是可能通过的考古证据,并通过史诗 (荷马).

2、Hence, we introduce the method of reconstructing the attractor in state spaces.

然后引出重构状态空间吸引子方法并阐述其在脑电信号系统分析中的意义.

3、Objective analogs possessing higher bioactivity and lower side effect after reconstructing anordrin.

目的:通过改造双炔失碳酯的化学结构,获得活性更高、副作用更小的避孕药.

4、Otherwise the distortion of reconstructing image emerges, and it came from the wave aberration.

这是由于再现时的波像差所引起.

5、Reconstruction project of demolishing columns is one of the main means of reconstructing building function.

分析并介绍了厂房改造工程中的托梁抽柱技术及结构加固的施工技术.

6、Objective To introduce the treatment and clinical result of reconstructing femoral artery with jugular vein graft.

目的介绍应用颈外静脉移植修复重建股动脉的临床效果.

7、Did the gentlemen think the Yankees would ever get through with reconstructing Georgia?

他们问男人们,北方佬改造佐治亚,还有完没完?

8、Reconstructing its own form with the development of natural science is the character of materialism.

随着自然科学的发展而改变自己的形式是唯物主义的理论品格.

9、Stern staunchly defended the rest of the crew and worked on reconstructing the office of officiating.

大卫斯特恩保护了其他的员工,并且致力于裁判部门的重建.

10、The Project Content: Reconstructing the production line, promoting the capability of producing.

项目内容: 改造生产线, 提高产能.

11、Conclusion Treatment of cutting off and reconstructing nail groove is a favorable method.

结论:甲基质联合甲沟切除重建术是治疗嵌甲症的理想方法.

12、We are currently reconstructing our website, please wait and see.

我们正在重新建置我们的网站, 敬请期待.

13、The biggest project for reconstructing old towns in the city begins to move back.

本市最大的旧城改造工程开始还迁.

14、Finally, the algorithm for reconstructing 3 D models was introduced.

最后介绍了三维模型重构算法.

15、The theory is provided for the more designing and reconstructing of annealing furnace.

为退火炉的设计、改造提供理论基础.

以上是简答网为您整理的reconstructing怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于reconstructing的用法、reconstructing的释义、reconstructing的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/reconstructing>